



2026 KUST RCEP International Education Cooperation Zone Young Science and Technology Scholars Exchange Camp Admission Brochure

Location: Kunming City, Yunnan Province, China

Program Duration: October 21-27, 2026

Program Overview

As a leading engineering university in Yunnan Province, Kunming University of Science and Technology (KUST) boasts several nationally recognized advantageous disciplines, including Metallurgical Engineering, Mining Engineering, and Materials Science and Engineering. Among them, Metallurgical Engineering ranks among the world's top 50 in the ARWU Global Ranking of Academic Subjects, and Engineering Science is approaching the top 1% of ESI Global Ranking.

KUST has established long-term cooperative relationships with over 200 universities and research institutions in more than 50 countries. It is a core member of the Greater Mekong Subregion Academic and Research Network and has jointly established a Sino-foreign cooperative education institution with Universiti Teknologi Malaysia.

This camp is a non-degree short-term exchange program in Kunming, offering a 7-day research exchange activity for participants from RCEP member countries.

Core Information

Program Name: 2026 Kunming University of Science and Technology RCEP Education Cooperation Zone Young Science and Technology Scholars Camp.

Theme: "Engineering Innovation · Regional Win-Win Cooperation" — focusing on the industrial needs of the RCEP region to promote academic exchange, technical collaboration, and cultural mutual learning among young scholars.

Host Institution: Kunming University of Science and Technology

Target Participants: Doctoral students, young university faculty, and researchers in engineering-related fields from higher education institutions of RCEP member countries, including: Indonesia, Malaysia, Philippines, Thailand, Singapore, Brunei, Cambodia, Laos, Myanmar, Vietnam, Republic of Korea, Australia, New Zealand.

Age Requirement: Generally under the age of 45 **Number of Participants:** 20

Fields of Study: Metallurgical Engineering Mining Engineering
 Materials Science Mechanical Engineering
 Environmental Science Life Sciences
 Green Energy Artificial Intelligence etc

Program Schedule (7 Days)

- October 21** Arrival in Kunming, Registration, Hotel Check-in
- October 22** Opening Ceremony, Forum
- October 23** Lectures & Site Visits
- October 24** Lectures & Site Visits
- October 25** Lectures & Site Visits
- October 26** Closing Ceremony
- October 27** Closing Ceremony & Departure



Application Procedures

Eligibility: Doctoral students, young university faculty, and researchers from higher education institutions in RCEP member countries. Applicants should have research interests aligned with the program theme and possess good English communication skills.

Application Process: <http://kmust.at0086.cn/StuApplication/Login.aspx>. Register on the website, click "Apply Online," check "I Agree," select "2026 KUST RCEP International Education Cooperation Zone Young Science and Technology Scholars Exchange Camp", select "2026 RCEP Young Science and Technology Scholars Exchange Camp", fill in your personal information, upload the required documents, and submit your application.

Required Application Materials

1. Current employment Certificate or current enrollment certificate;
2. Medical examination report;
3. Certificate of No Criminal Record;
4. Passport (Personal information page).

Application Deadline

September 10, 2026 (Limited to 20 participants, the program may close early once the quota is filled)

Other Information

1. KUST will cover the costs of local accommodation, meals, and transportation during the program. International travel expenses and visa fees are to be borne by the participants.
2. Participants must strictly abide by the laws and regulations of the People's Republic of China and the rules and regulations of the university during the program.
3. Upon successful completion of the program, participants will receive a certificate of completion for the RCEP Program.



Contact Persons: Mr. Dong, Ms. Liu
Tel: +86-871-65939156



E-MAIL:
study_in_kust@kust.edu.cn



2026年昆明理工大学RCEP教育合作区 青年科技学者交流营招生简章

项目地点:云南昆明

活动时间:2026年10月21日—10月27日

项目简介

昆明理工大学作为云南省工科领军高校,拥有冶金工程、矿业工程、材料科学与工程等多个国家级优势学科,其中冶金工程学科位列软科世界一流学科全球前50,工程学学科接近ESI全球前1%。学校已与50多个国家的200余所高校和科研机构建立长期合作关系,是“大湄公河次区域学术与研究联体”核心院校,与马来西亚理工大学共建中外合作办学机构。

本项目为非学历来华短期进修项目,面向RCEP对象国进行为期7天的科研交流活动。

项目核心信息

项目名称:2026年昆明理工大学RCEP教育合作区青年科技学者交流营。

核心宗旨:以“工程创新·区域共赢”为主题,聚焦RCEP区域产业需求,促进青年学者学术交流、技术协作与文化互鉴。

主办单位:昆明理工大学

参与对象:印度尼西亚、马来西亚、菲律宾、泰国、新加坡、文莱、柬埔寨、老挝、缅甸、越南、韩国、澳大利亚、新西兰等相关高校工科相关专业在读博士生、高校青年教师和科研人员。

年龄要求:原则上不超过45岁

参与人数:20人

专业方向:

- 冶金工程
- 矿业工程
- 材料科学
- 机械工程
- 环境科学
- 生命科学
- 绿色能源
- 人工智能

活动安排(共7天)

- | | |
|--------|------------|
| 10月21日 | 抵昆、报到、入住酒店 |
| 10月22日 | 开幕式、论坛 |
| 10月23日 | 讲座、参观 |
| 10月24日 | 讲座、参观 |
| 10月25日 | 讲座、参观 |
| 10月26日 | 结营仪式 |
| 10月27日 | 活动结束、离昆 |

申请方式

申请条件:RCEP成员国高校在读博士生、高校青年教师和科研人员,研究方向与项目主题相关,具备良好英语交流能力。

申请流程: <http://kmust.at0086.cn/StuApplication/Login.aspx>,进入系统后先进行注册,注册完成点击在线申请,勾选“我同意”选项,选择“2026年昆明理工大学RCEP教育合作区青年科技学者交流营”选项,选择2026 RCEP Young Science and Technology Scholars Exchange Camp,填写个人信息并提交材料申请。

报名材料

1. 在职证明或在读证明;
2. 体检报告;
3. 无犯罪记录证明;
4. 护照及签证正页。

报名截止时间

2026年9月10日
(名额限20人,报满提前截止)

其他事项

1. 本项目由昆明理工大学承担活动期间本地食宿及交通,涉及的国际旅费及签证费由营员自理或自筹。
2. 营员在活动期间须严格遵守中华人民共和国法律法规及学校校纪校规。
3. 营员完成活动后,将获得RCEP项目结业证书。



联系人:董老师、刘老师
电话:0871-65939156



E-MAIL:
study_in_kust@kust.edu.cn